

Was machst du beruflich?

<p>Meine Damen und Herren, herzlich willkommen zum Speed-Dating im Café Antrim. Heute Abend haben wir 20 Kandidaten, 10 in der Mitte und 10, die in den Stühlen rings um die anderen herum sitzen. Wenn ich den Gong schlage, habt ihr 60 Sekunden um mit dem gegenüberliegenden Kandidaten zu sprechen und sich über Fragen kennenzulernen. Wenn die 60 Sekunden um sind, schlage ich den Gong wieder. Dann stehen die 10 Kandidaten im äußersten Kreis auf und rücken zum nächsten Kandidaten weiter. Dann beginnt das nächste Date.</p>	<p>Während des Events kannst du auf dem Teilnehmerbogen markieren, wen du gerne wiedersehen willst. Wenn der andere Kandidat deinen Namen auch markiert hat, werden wir euch die Kontaktdaten des anderen geben. Nun fangen wir an.</p> <p>Kandidat #1: Hallo. Ich bin Leon. Wie heißt du?</p> <p>Kandidat #2: Ich heiße Angelika, aber meine Freunde nennen mich "Angie".</p> <p>Kandidat #1: Interessant. Was machst du beruflich?</p> <p>Kandidat #2: Ich bin Softwareentwickler. Ich arbeite gerade für Mercedes. Mein Team erstellt eine App für die Frontscheibenanzeige im Auto.</p> <p>Kandidat #1: Wow. Sowas könnte ich gar nicht. Ich krieg es grad mal hin zu skypen.</p> <p>Kandidat #2: Was machst du beruflich?</p> <p>Kandidat #1: Ich bin Buchhalter für eine TikTokerin.</p> <p>Kandidat #2: TikToker brauchen Buchhalter?</p>	<p>Ladies and gentlemen, welcome to Speed Dating in Café Antrim. This evening we have 20 contestants, 10 in the middle and 10 that are sitting in a circle around the outside of the others. When I hit the gong, you have 60 seconds in order to speak to the contestant across from you and get to know each other through questions. When the 60 seconds are at an end, I will hit the gong again. Then the 10 contestants in the outer circle stand up and move to the next contestant. Then the next date starts.</p>	<p>During the event you can mark on the participant sheet, whom you would like to see again. If the other contestant also marks your name, we will give you the contact information of the other party. Now let's start.</p> <p>Contestant #1: Hello. I am Leon. What is your name?</p> <p>Contestant #2: I am Angelika, but my friends call me "Angie".</p> <p>Contestant #1: Interesting. What do you do for a living?</p> <p>Contestant #2: I am a software engineer. I currently work for Mercedes. My team is developing an app for the heads-up display in the car.</p> <p>Contestant #1: Wow. I could never do something like that. I'm just learning how to Skype.</p> <p>Contestant #2: What do you do for a living?</p> <p>Contestant #1: I am a bookkeeper for a TikToker.</p> <p>Contestant #2: TikTokers need bookkeepers?</p>
--	--	--	---

<https://www.youtube.com/mrlantrim>

<https://www.germanwithantrim.com/>

Was machst du beruflich?

Kandidat #1: Diese schon. Sie hat 15 Millionen Follower und hat regelmäßig Einnahmen durch Werbung. Sie bereist die Welt und macht ihre Videos in verschiedenen Ländern. Alle Ausgaben müssen sich mit Quittungen erklären lassen. Sie fährt einen Mercedes. Vielleicht ist deine App in diesem Auto.	Contestant #1: This one does. She has 15 million followers and regularly has income through advertisements. She travels the world and makes her videos in various countries. All expenditures must be accounted for by receipts. She drives a Mercedes. Maybe your app is in this car.
Kandidat #2: Wahrscheinlich nicht. Meine App ist noch nicht marktreif. Wir müssen sie weiterentwickeln.	Contestant #2: Probably not. My app isn't market ready yet. We have to develop it further.
Kandidat #1: Schön dich kennenzulernen, Angie.	Contestant #1: Nice to meet you Angie.
Kandidat #2: Meine Freunde nennen mich Angie. Das bist du nicht.	Contestant #2: My friends call me Angie. You aren't that.
Kandidat #1: Noch nicht... *Gong	Contestant #1: Not yet... *Gong
Kandidat #3: Hallo. Ich bin Anna. Wie heißt du?	Contestant #3: Hello. I am Anna. What is your name?
Kandidat #4: Hallo, Anna. Ich heiße Finn. Was machst du beruflich?	Contestant #4: Hello, Anna. I am Finn. What do you do for a living?
Kandidat #3: Ich bin Mechanikerin. Ich besitze einen Werkstatt in Kreuzberg. Was machst du beruflich?	Contestant #3: I am a mechanic. I own a workshop in Kreuzberg. What do you do for a living?
Kandidat #4: Ich bin Elektriker von Beruf. Ich arbeite für Initech.	Contestant #4: I am an electrician by trade. I work for Initech.
Kandidat #3: Cool. *Peinliche Stille	Contestant #3: Cool. *Awkward silence.
Kandidat #4: Cool. *Peinliche Stille *Gong	Contestant #4: Cool. *Awkward silence.
Kandidat #5: Guten Abend. Mein Name ist Fred. Wie ist dein Name?	Contestant #5: Good evening. My name is Fred. What is your name?
Kandidat #6: Mein Name ist Carmen. Was machst du beruflich?	Contestant #6: My name is Carmen. What do you do for a living?
	Contestant #5: I am a student. I am studying philosophy at Humboldt University in Berlin.

Was machst du beruflich?

<p>Kandidat #5: Ich bin Student. Ich studiere Philosophie an der Humboldt Universität zu Berlin. Was machst du beruflich?</p> <p>Kandidat #6: Ich bin seit zwei Monaten als Sekretär beschäftigt. Davor war ich Autoverkäufer, LKW-Fahrer, Pizzabäcker, Müllmann, Fabrikarbeiter...</p> <p>Kandidat #5: Wie alt bist du?</p> <p>Kandidat #6: 22.</p> <p>Kandidat #5: Wie kannst du so viele Jobs schon gehabt haben? Wie alt warst du als du deinen ersten Job hattest?</p> <p>Kandidat #6: 15.</p> <p>Kandidat #5: Das sind 6 Jobs und du arbeitest seit du 15 (Jahre) bist? Das ist fast ein Job pro Jahr.</p> <p>Kandidat #6: Naja. Ich könnte vielleicht Philosophie an der Uni studieren. Dann werde ich nie einen Job bekommen. Ganz praktisch, ne?</p> <p>Kandidat #5: **Sie dreht sich zum Moderator.** Wie lange noch? Ist das nicht schon eine Minute? Ich möchte nicht mehr mit ihm sprechen. *Gong</p> <p>Kandidat #7: Grüß dich. Ich bin Paul. Wie heißt du?</p> <p>Kandidat #8: Grüß dich, Paul. Ich heiße Emma. Was bist du von Beruf?</p> <p>Kandidat #7: Ich bin gerade arbeitslos. Ich war Kassierer bei Aldi, aber ich habe letzte Woche gekündigt.</p> <p>Kandidat #8: Warum, wenn ich fragen darf?</p> <p>Kandidat #7: Mein Chef war sehr gemein und ich musste fast jeden Tag arbeiten. Ich suche</p>	<p>What do you do for a living?</p> <p>Contestant #6: I have been employed as a secretary for two months. Before that I was a car salesman, semi-truck driver, pizza baker, trash man, factory worker...</p> <p>Contestant #5: How old are you?</p> <p>Contestant #6: 22</p> <p>Contestant #5: How can you have already had so many jobs? How old were you when you had your first job?</p> <p>Contestant #6: 15</p> <p>Contestant #5: That is 6 jobs and you have been working since you were 15 years old? That is almost one job per year.</p> <p>Contestant #6: Well. I could have studied philosophy at the university. Then I would never get a job. Pretty practical, right?</p> <p>Contestant #5: **She turns to the moderator.** How long is left? Isn't that already a minute? I don't want to talk to him anymore. *Gong</p> <p>Contestant #7: Hello. I am Paul. What is your name?</p> <p>Contestant #8: Hello, Paul. I am Emma. What is your occupation?</p> <p>Contestant #7: I am currently unemployed. I was a cashier at Aldi, but I quit last week.</p> <p>Contestant #8: Why, if I may ask?</p> <p>Contestant #7: My boss was very mean and I had to work almost every day. I am looking for something with better pay. What is your occupation?</p>
---	---

<https://www.youtube.com/mrlantrim>

<https://www.germanwithantrim.com/>

Was machst du beruflich?

<p>etwas mit höherem Gehalt. Was bist du von Beruf?</p> <p>Kandidat #8: Ich bin gerade nicht berufstätig. Ich war Kellnerin, aber mein Chef hat mich entlassen.</p> <p>Kandidat #7: Warum, wenn ich fragen darf?</p> <p>Kandidat #8: Er wollte, dass ich arbeite und ich nicht.</p> <p>Kandidat #7: Macht Sinn.</p> <p>Kandidat #8: Ich möchte YouTuberin werden, aber ich habe keine Kamera und kein Talent.</p> <p>Kandidat #7: Ja, das ist beides wichtig. Was für Videos würdest du machen?</p> <p>Kandidat #8: Ich weiß es nicht. Vielleicht etwas lustiges. Katzenvideos finde ich lustig. Es gibt nie zu viele davon.</p> <p>Kandidat #7: Ich mag keine Katzen. Ich bin gegen sie allergisch.</p> <p>Kandidat #8: Ich bin gegen Menschen, die gegen Katzen allergisch sind, allergisch. *Gong</p> <p>Kandidat #9: Guten Abend. Ich bin Jonas. Wie heißt du?</p> <p>Kandidat #10: Ich bin Mia. Was machst du beruflich?</p> <p>Kandidat #9: Ich bin Kaugummiautomatauffüller.</p> <p>Kandidat #10: Was macht ein Kaugummiautomatauffüller?</p> <p>Kandidat #9: Weißt du, was Kaugummi ist?</p>	<p>Contestant #8: I am not currently employed. I was a waitress, but my boss fired me.</p> <p>Contestant #7: Why, if I may ask?</p> <p>Contestant #8: He wanted me to work and I didn't.</p> <p>Contestant #7: Makes sense.</p> <p>Contestant #8: I would like to become a YouTuber, but I don't have a camera or talent.</p> <p>Contestant #7: Yeah, those are both important. What kind of videos would you make?</p> <p>Contestant #8: I don't know. Maybe something funny. I find cat videos funny. There are never too many of those.</p> <p>Contestant #7: I don't like cats. I'm allergic to them.</p> <p>Contestant #8: I am allergic to people who are allergic to cats. *Gong</p> <p>Contestant #9: Good evening. I am Jonas. What is your name?</p> <p>Contestant #10: I am Mia. What do you do for a living?</p> <p>Contestant #9: I am a chewing gum vending machine filler.</p> <p>Contestant #10: What does a chewing gum vending machine filler do?</p> <p>Contestant #9: Do you know what chewing gum is?</p> <p>Contestant #10: Of course.</p>
--	--

Was machst du beruflich?

Kandidat #10: Natürlich.	Contestant #9: Do you also know what a vending machine is?
Kandidat #9: Weißt du auch, was ein Automat ist?	Contestant #10: Yes...
Kandidat #10: Ja...	Contestant #9: I am the man that fills these vending machines full of chewing gum when there isn't so much chewing gum in the vending machines anymore.
Kandidat #9: Ich bin der Mann, der dieses Automat voller Kaugummis wieder auffüllt, wenn es nicht mehr so viele Kaugummikugeln im Automat gibt.	Contestant #10: Yepp. I thought it was something like that, but I wanted to hear what you had to say about it.
Kandidat #10: Japp. Ich habe mir sowas gedacht, aber ich wollte hören, was du dazu sagen wirst..	Contestant #9: Of course that isn't all that I do. Sometimes... there isn't any chewing gum in the vending machine, but rather candy or bouncy balls. Then I am a candy vending machine filler or a bouncy ball vending machine filler. Do you know what I do in these places?
Kandidat #9: Das ist natürlich nicht alles das, was ich mache. Manchmal... gibt es keinen Kaugummi im Automat sondern Bonbons oder Flummis. Dann bin ich Bonbonautomatauffüller oder Flummiautomatauffüller. Weißt du, was ich an diesen Orten mache?	Contestant #10: I think I can guess.
Kandidat #10: Ich denke, ich kann es erraten.	Contestant #9: What do you do for a living?
Kandidat #9: Was machst du beruflich?	Contestant #10: Nothing.
Kandidat #10: Nichts.	Contestant #9: Really? Do you study at a university? Are you a student?
Kandidat #9: Wirklich? Studierst du an einer Uni? Bist du Studentin?	Contestant #10: No.
Kandidat #10: Nein.	Contestant #9: Did you ever study at a university?
Kandidat #9: Hast du irgendwann an einer Uni studiert?	Contestant #10: No.
Kandidat #10: Nein.	Contestant #9: Do you still live with your parents?
Kandidat #9: Wohnst du immer noch mit deinen Eltern?	Contestant #10: No.
Kandidat #10: Nein.	Contestant #9: What do you do then?
Kandidat #9: Was machst du dann eigentlich?	Contestant #10: I sit on the sofa for 13 hours

<https://www.youtube.com/mrlantrim>

<https://www.germanwithantrim.com/>

Was machst du beruflich?

<p>Kandidat #10: Ich sitze auf dem Sofa 13 Stunden täglich. Manchmal schlafe ich auf dem Sofa. Nach ein paar Wochen kommen große Männer in mein Haus, nehmen das Sofa weg und bringen mir ein neues Sofa.</p> <p>Kandidat #9: Was? Warum? Ich bin so durcheinander.</p> <p>Kandidat #10: Ich bin Sofatesterin. Ich muss einmal die Woche mit meinen Kollegen per Zoom über das Sofa sprechen. *Gong</p>	<p>daily. Sometimes I sleep on the sofa. After a few weeks large men come into my house, take away the sofa and bring me a new sofa.</p> <p>Contestant #9: What? Why? I am so confused.</p> <p>Contestant #10: I am a sofa tester. I have to meet with my colleagues via Zoom once a week. *Gong</p>
---	--